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HANDIKAPPRÅDET  

VID FASTIGHETSNÄMNDEN OCH  

MILJÖ- OCH HÄLSOSKYDDSNÄMNDEN  

  

  

PROTOKOLL NR 1/2010 
 

Sammanträdesdag:  

Måndag den 25 januari 2010 

    

 

  
Justerat den Justerat den  

 

 

 

 

Stefan Mattsson Britt-Marie Karlsson 

 

 

Närvarande: 

Ordförande Stefan Mattsson (SRF) 

Vice ordförande Britt-Marie Karlsson (HSO-FEB) 

Ledamöter Seppo Mälkki (RSMH) 

                Pelle Kanbjer  (HSO) 

 Britt-Inger Stjernström (HSO/R) 

Leenu Hernejärvi (HSO/Astma)  

 

Dessutom närvarade handikapprådets sekreterare Christina Moberg och 

Anita Westergren. 

 

Anmälde förhinder: Sebastian Nikula (DHR) 

 

 

§ 1 Sammanträdets öppnande 

Ordföranden hälsade alla välkomna och förklarade sammanträ-

det öppnat. 

 

§ 2 Val av protokolljusterare 

Ordföranden Stefan Mattsson och Britt-Marie Karlsson fick i 

uppdrag att justera dagens protokoll.  
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§ 3 Fastställande av dagordning 

Dagordningen godkändes med tillägg under Övriga frågor. 

 

§ 4 Föregående protokoll 

Rådet godkände protokoll nr 6/2009 som lades till handlingar-

na. 

  

§ 5 Inkomna protokoll/skrivelser 

  Anmäldes inkomna protokoll (skrivelser) vilka lades till hand-

lingarna. 

 

- Kommunstyrelsens handikappråd, protokoll nr 10/2009 

 

Ordföranden fick i uppdrag att bjuda in Leif Jeppsson som ska 

berätta om vilka krav som ska ställas på tillgänglighet vid upp-

handling av tjänster. 

 

§ 6 Inkomna remisser 

 

- Remiss av förstudie för Tvärbanan Norra Kistagrenen 

Rådet förutsätter att tvärbanan görs tillgänglig för funktions-

hindrade och att hållplatserna förläggs vid gångbanan. 

 

- Remiss om skrivelse om behov av en ”entreprenörplats” 

i Stockholm 

Rådet avstår från att yttra sig. 

 

- Remiss angående Värtapiren. Genomförande- och in-

riktningsbeslut 

Rådet utgår från att området följer de miljökrav och tillgäng-

lighetskrav som lagen föreskriver. 

 

- Remiss av Transportsstyrelsens rapport över uppdrag 

om utsläpp av toalettavfall från fritidsbåt 

Rådet stödjer förslaget från remissinstansen. 

 

Rådet beslutade att alla ledamöter ska få tillgång till remisserna. Vice 

ordförande Britt-Marie Karlsson och Seppo Mälkki ska läsa remisserna 

och samordna yttranden från övriga ledamöter. 
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§ 7 Fastighetsnämnden 

 

 

 

§ 8 Miljö- och hälsoskyddsnämnden 

  

 Förberedelse inför mötet med miljö- och hälsoskyddsnämnden  

den 9 mars 2010. 

Rådets frågor: 

- Vilka frågor vill nämnden att vi bevakar? 

- Hur vet vi att vi fokuserar på rätt frågor? 

- Hur får vi återkoppling på vårt arbete? 

- Vilka stora frågor ligger framför nämnden att lösa? 

 

Sekreteraren fick i uppdrag att återkomma om tid och plats. 

 

 

§ 9 Presidiemötet 2009 

Rådet ansåg att presidiemötet var väl genomtänkt och ett myck-

et uppskattat möte från rådets sida. 

 

 

§ 10 Övriga frågor 

Sekreteraren ombads att bjuda in Margareta Widell och Pia 

Högfors- ?????  från miljöförvaltningen till nästa möte. 

 

 

 

  Vid protokollet 

 

 

 

  Anita Westergren/Christina Moberg  


